
                                                                                                          
 

Side 1 

 

Høstmøte 2023 

 

Igangsetting av møtet 
Oppland Freeski avholdt et møte og det fant sted på Thon Hotell Snø den 12.11.2023 11:00. Møteleder 
var Torger Fenstad. Det blir tatt en rask runde rundt bordene hvem de oppmøtte er. 

Deltakere var Torger Fenstad, Jack Eigenwillig Brusveen, Ron Stangvik, Line Eigenwillig Brusveen, Liv-
Kari Enge, Ida Elise Kaltoft-Tirevoll, Kristin Holst Odsæter, Kjetil Øyhaugen, Cathrine Øyhaugen, Thea 
Øyhaugen, Kathrine Lunde, Lars Daugaard, Kristoffer Sæther og Helén Sundström. 

Gjennomgang av regnskap 2023 

Det gjøres en kort gjennomgang av foreløpig regnskap slik det foreligger. Grentilskuddet fra kretsen 
gir gode budsjetter grunnet mange aktive utøvere. Det forklares at det ligger en fordelingsnøkkel til 
grunn basert på antall aktive utøvere. Økonomien er under kontroll. 

Terminliste 23/24 

Foreløpig terminliste ser slik ut: 

● Ca. midten av januar: Oppland Freeski Cup Fjerdumparken (Gausdal). Nytt av året er at det er 
plan om sosial samling. Railslope. 

● 3.-4. Februar: Hovedlandsrenn (HL) + kretsmesterskap (KM) Skeikampen (Gausdal). Slopestyle 
og Big air. 

● Oppland Freeski Cup Hafjell, dato kommer. Big air. 
● Oppland Freeski Cup Dombås, dato kommer. Samling + slopestyle. 
● Bagjump/tramposamling Gausdal? 
● Xtrem Spræk Gausdal? 
● November: Nor Freeski Camp? 

Det ble diskutert at man bør få felles kjøreregler for hvem som får støtte og ikke, og at dette blir 
informert om i forkant av samlinger. Det kan tenkes at alle ikke har mulighet til å sende utøver på 
samling grunnet økonomi, da vil tidlig informasjon om eventuell støtte kunne være avgjørende for 
deltakelse. Utbetaling av støtte i forkant er p.t. ikke mulig ifølge forbundet. Dette er allerede spilt 
inn og man håper det kommer en løsning for dette på sikt. Gangen i refusjon er slik: Krets -> Klubb -> 
Utøver. 

Slik det er i dag kan mindre klubber kan sende «alle», men dette fungerer ikke for f.eks. Lillehammer 
som har over 200 utøvere. Kanskje bør utøvere som deltar i konkurranser prioriteres? Hvis det gjøres 
prioriteringer, så bør det gjøres likt mellom klubbene i kretsen. Dette er i det hele en relativt ny 
problemstilling da for stor deltagelse ikke har vært særlig aktuelt tidligere. 
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Flere synes det er vanskelig å forstå modellen om hvordan konkurransene er bygget opp og at dette 
med fordel kan forenkles og informeres bredt om. Det er forvirrende at utøvere kan kjøre KM og HL 
på samme «run», og det er forvirring rundt hvilke regler som gjelder for at man skal få tellende 
poeng i cup.  

- Oppland Freeski cup  (OFC)– lavterskel serie av  enkeltkonkurranser. Utøver må delta på 
minimum 3 for å kunne få tellende sammenlagtresultat i cupen. 

- Kretsmesterskap (KM) inngår som to av enkeltkonkurransene i OFC. Her kåres kretsmester i 
klassene G12/J12 G14/J14, G/J junior og M/K senior. 

Kretsklasser – sesongen 23/24 

- Senior = 2005 -> 
- Junior = 2006-2009 
- G14 / J14 2010-2011 
- G12 / J12 = 2012-2013 
- U10 = <- 2014 

Klasser i Norgesmesterskap/Hovedandsrenn/Norgescup – sesongen 23/24 

- Senior = 2005 -> 
- Junior = 2006-2010 
- HL = 2010-2011 

Handlingsplan 

Det er en tydelig ambisjon om at penger skal brukes til å skape aktivitet. Det er et uttalt ønske fra 
utøvere og foreldre at det skapes flere sosiale arenaer på tvers av kretsen, gjerne i forbindelse med 
samlinger. Når utøvere er trygge på det sosiale plan, kan dette bidra til følelsen av at konkurranser 
er mindre skummelt og bidra til at aktiviteten går opp.  

Handlingsplanen har 3 områder det fokuseres på. Det er plukket ut noen underpunkter som er fokus 
nå: 

● Aktivitetsutvikling 
o Trener 0 kurs, trampolinekurs og klubbdommer. 

● Anleggsutvikling 
o Kanthaugen (Lillehammer) og Hovdebakken (Gjøvik). 

● Arrangementsutvikling 
o Det er ønskelig å få til 2 konkurransehelger med tilhørende sosial samling for utøvere, 

slik det gjøres på Dombås. 

I tillegg er det ønskelig at man får på plass «arrangørlærlinger», hvor f.eks. 2 fra en klubb hjelper en 
naboklubb med arrangement. Da får arrangør nyttig hjelp, og hjelpere får nyttig lærdom. Dette er et 
positivt tiltak for samhandling på tvers i kretsen. 
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Budsjett 

Fremlagt budsjett legges frem uten protester. Det er likevel flere poster som må korrigeres og deles 
digitalt før et budsjett kan vedtas. Disse er: 

● Det er 5 konkurransedager, ikke 4. Beløp må økes tilsvarende. 
● Tilskudd HL kan strykes, da denne er sammenfallende med KM som er egen post 
● Grunnet god deltakelse må trolig støtte til NOR Freeski Camp økes i størrelsesorden 10 000.  

Øvrig 

Det blir spørsmål rundt lisenser. Lisens er i praksis en god skadeforsikring for utøvere. På 
konkurranser i kretsen kan man løse engangslisens (gjeldende én dag) eller kjøpe helårslisens. 

Utøvere under 13 år er dekket gjennom klubben på renn og trening (for de født 2011 og senere 
sesongen 23/24). 

Utøvere over 13 år må sørge for egen lisens (for de født 2010 og tidligere sesongen 23/24). Utøvere 
som skal kjøre norges cup eller norgesmesterskap MÅ ha helårslisens (engangslisens er ikke 
tilstrekkelig). 

Oppgaver 

● OFC i Hafjell må lande dato. Lars Daugaard følger opp dette. 
● Budsjett må korrigeres og distribueres elektronisk. Torger Fenstad følger opp dette. 

Møte hevet 

Møtet heves på overtid.  

 

 

 

Ron Stangvik  
Referent  

 


